
Skolebestyrelsesmøde den 22. april 2025: Referat 
 

Husk formøde for forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer kl. 16-17 i personalerummet. 

Sted: Personalerummet 

Tidspunkt: kl. 17-19 

Referent:  

Deltagere: Lea, Mette, Theis, Trine, Martin, Karsten, 

Lisbeth, Charlotte, Pia, Steen, Gustav. 

Afbud: 

Fraværende:  

 

Dagsorden  Tid Referat 

1 Valg af ordstyrer (B) 

 

1 

min 

Mette 

2 Godkendelse af dagsorden (B) 

 

1 

min 

Godkendt 

3 Budget: Budgetønsker (D/B)) 

 

15 Der er deadline for ansøgninger til budgetønsker den 12. 

maj. 

Skolen har søgt om midler til renovering af skolen både ude 

og inde. Der er opstillet tre scenarier for en renoveringsplan 

i tre forskellige prisklasser, herunder indgår nye 

badefaciliteter i gymnastiksalene, som der blev søgt penge 

til ved sidste prioriteringsdebat samt en renovering af flere 

faglokaler. 

Desuden er der søgt om 950.000kr til oprettelse af en 

ekstra ressourceklasse. 

4 Børne- og ungepolitik i høring (D) 

 

Kommunens nye børne- og 

ungepolitik er i høring. 

Høringsfasen slutter 1. maj, så vi 

kan lige nå at drøfte udkastet og 

vurdere, om vi skal indgive et 

høringssvar. 

 

Forberedelse: 

Læs sagsfremstilling og bilag på 

kommunens hjemmeside: 

https://dagsordener.aeroekommun

e.dk/vis?id=af25e6c0-1198-40a0-

9116-

15 SB bakker op om de gode intentioner i den nye børne- og 

ungepolitik, men efterlyser en planlagt proces for 

forankringen, en handleplan for hvem og hvornår man gør 

hvad. 

Lea laver ud fra vores drøftelse et udkast til et høringssvar, 

som rundsendes til gokendelse 

https://dagsordener.aeroekommune.dk/vis?id=af25e6c0-1198-40a0-9116-6985c3544743&punktid=bdc3ca7a-430c-44b8-aeef-5cbccd12a496
https://dagsordener.aeroekommune.dk/vis?id=af25e6c0-1198-40a0-9116-6985c3544743&punktid=bdc3ca7a-430c-44b8-aeef-5cbccd12a496
https://dagsordener.aeroekommune.dk/vis?id=af25e6c0-1198-40a0-9116-6985c3544743&punktid=bdc3ca7a-430c-44b8-aeef-5cbccd12a496


6985c3544743&punktid=bdc3ca7

a-430c-44b8-aeef-5cbccd12a496  

 

5 Lektiepolitik: Drøftelse af formål 

 

15 SB besluttede at udskyde punkt indtil videre, da andre 

opgaver er prioriteret højere, og da gevinsten ved en politik 

kan være usikker.  

6 Evaluering af dette skb-år (D) 

 

Emner vi kan komme ind på: 

- Mødefrekvens og -
tidspunkt 

- Kvaliteten af indhold på 
møder 

- Mødestruktur 
- Kommunikation mellem 

møder 
- Følelsen af fællesskab 
- Ønsker til det kommende 

skb-år 
 

25 Mødefrekvens og tidspunkt for møderne er fint. 

Forud for første SB møde inden sommerferien udsendes 

der en kalender med mødedatoer til godkendelse. 

Årshjulet skal ligge online. 

Det er godt med formøderne for de forældrevalgte. 

Mødetiden på en time kan justeres alt efter indholdet i 

dagsordenen. 

Der er tilpas kommunikation mellem møderne. Det er 

primært formanden og skoleleder, der taler sammen om 

udfærdigelse af dagsorden mv. 

Der er en god og tillidsfuld dialog mellem parterne i SB. 

For det kommende skoleår ønsker man fremtidens 

uddannelsesstruktur på som fast punkt. 

 

7 Tilsyn: Skærmpolitik 

 

Drøftelse: Skærmfri skole 0-3. 

klasse samt eventuelle tiltag for at 

komme hertil. 

 

20 SB har evalueret mobilpolitikken som gælder i sin 

nuværende form et år mere. 

8-10 klasse har ønsker om at få deres mobiler udleveret i 

pausen. 

Obs på at alle børnene i indskolingen også skal aflevere 

deres telefoner, så de vænner sig til reglerne lige fra 

starten. Det er indtrykket at mobil politikken har givet 

eleverne nogle bedre frikvarterer. 

 

 Meddelelser (O) 

 Elevrådet 

 Skolens leder 

 Medarbejderudvalget 

 SFO 

 Formand 
 

20 

min 

Elevrådet:  

Der har været afholdt to fester, en for 0-3 klasse og en for 

4-6 klasse. Begge fester forløb rigtig fint med stor 

tilslutning. Måske skal der være flere aktiviteter og 

sluttidspunktet fremrykkes lidt. 

I featureugen oplevede eleverne et stort sammenhold og en 

fællesskabsfølelse som de godt kunne tænke sig mere af 

fremadrettet. 

 

Skolens leder: 

Der er overvejelser om at lave en featureuge årligt. 

https://dagsordener.aeroekommune.dk/vis?id=af25e6c0-1198-40a0-9116-6985c3544743&punktid=bdc3ca7a-430c-44b8-aeef-5cbccd12a496
https://dagsordener.aeroekommune.dk/vis?id=af25e6c0-1198-40a0-9116-6985c3544743&punktid=bdc3ca7a-430c-44b8-aeef-5cbccd12a496


Fagfordelingen er i fuld gang. 

 

Medudvalg: 

Intet 

 

SFO:  

Intet 

 

Formanden: 

Intet 

 

 Eventuelt (O) 

 

5 

min 

Fagdage ønskes til drøftet på senere tidspunkt.  

 

 

 

 

 


